
Tour Code: KGA

行程次序，以當地旅社安排為准。
Sequences of Itinerary are subject

to local arrangement.

Haneul Park
天空公园

Haneul Park
天空公园

Aegibong Peace Eco Park
爱妓峰和平生态公园

Aegibong Peace Eco Park
爱妓峰和平生态公园

Changdeokgung Palace
昌德宫

Changdeokgung Palace
昌德宫

Chuncheon Samaksan
Mountain Lake Cable Car

三岳山湖水缆车

Chuncheon Samaksan
Mountain Lake Cable Car

三岳山湖水缆车

6D4N
首尔/PINNACLE LAND/

江原道三岳山/爱妓峰
SEOUL/PINNACLE LAND/CHUNCHEON SAMAKSAN

MOUNTAIN/AEGIBONG PEACE ECOPARK

Korea
韩国



Insadong
仁寺洞

Insadong
仁寺洞

Pinnacle Land
牙山Pinnacle Land

Pinnacle Land
牙山Pinnacle Land

Oeam Folk Village
牙山外岩民俗村

Oeam Folk Village
牙山外岩民俗村

Disclaimer: Golden Destinations reserved the right to alter the sequence or change, amend or alter the itinerary if necessary, with or without prior notice.
Remark: There will be no refund or replacement if the tour logistic affected by the above issue. All pictures are for illustration purpose only.

TOURIST ATTRACTIONS:

D1 DEPARTURE a INCHEON

 Bukchon Hanok Village
 Changdeokgung Palace
 (Closed on Monday, replace by Gyeongbok Palace)

 Oeam Folk Village
 Pinnacle Land

D2
ARRIVAL INCHEON b 
ASAN b PYEONGTAEK

(MOB/L/D)

D3
PYEONGTAEK b
GANGWON-DO b SEOUL

(B/L/D)

 Nami Island
 Chuncheon Samaksan Mountain Lake
  Cable Car (Included return cable car)

 Skywalk 

D4 SEOUL (B/L/-)

 Aegibong Peace Eco Park
 (Jogang Observatory+Suspension Bridge)

 Haneul Park (Included return buggy) 

 Insadong

D5 SEOUL b INCHEON (B/L/-)

 Korean Cultural Experience
 (DIY Korean Seaweed Rice Rolls+Hanbok Experience)

 Myeongdong
 Local Food Product

D6 INCHEON a DEPARTURE
(B/MOB)

SCHEDULE
SEOUL

 Aegibong Peace Eco Park - Is situated in the only free zone on the Korean 
Peninsula, a place that signifies peace and harmony, and a space that links the will of 
peace in the estuary of the Han River, like the Jogang River flowing to reconnect history 
and culture. Consisting of a Peace and Ecology Exhibition Hall designed with various 
themes of peace, ecology and the future, and an observatory with the closest view of 
North Korea, the Aegibong Peace Ecopark provides visitors with a wide range of cultural 
content on history, the future, and nature.

 Changdeokgung Palace - was the second royal villa built following the construction 
of Gyeongbokgung Palace in 1405. It was the principal palace for many kings of the 
Joseon dynasty, and is the most well-preserved of the five remaining royal Joseon 
palaces. The most beautiful time to see the garden is during the fall when the autumn 
foliage is at its peak and the leaves have just started to fall. Though it has been treasured 
by Koreans for centuries, Changdeokgung Palace and its complex was recognized as a 
World Cultural Heritage site by the UNESCO World Cultural Heritage Committee in 
December of 1997 during the committee meeting in Naples, Italy.

 Haneul Park - It was established for the purpose of restoring the ecological 
environment so operates its facilities by using natural energy. It features a silver grass 
field, mixed grassland, rock garden, sunflower field, observatory rest area, and wind 
power generator. Among the various parts of the World Cup Park, it is located the closest 
to the sky and shows the transformation from a barren landfill restored to nature. In fall, 
silver grass forms a spectacle, and, here, visitors can get a clear, panoramic view of Seoul 
including Bukhansan Mountain and the Hangang River. 

 Bukchon Hanok Village - is one of the most famous sports in Seoul since it gives you 
a panoramic view of the city.

CHUNGCHEONGNAM-DO

 Oeam Folk Village - Designated as an Important Folklore Cultural Asset No. 236, 
Oeam Folk Village was formed over 500 years ago. Traditional farming village provides 
various activities and programs for visitors to enjoy. In fall, the village has festivals 
reenacting the market from Joseon period, offering performances and delicious food.

 Pinnacle Land - It’s a cross between a botanical garden, sculpture garden, petting zoo 
in Asan and provides a peaceful and relaxing place for couples and families. Great for 
photo opportunities with tulips in the Spring, chrysanthemums & Autumn colors in the Fall, 
a waterfall, and a magnificent view of Asan at the top. Also great for kids with a small 
petting zoo with goats and alpacas, stroller-friendly walks, and a grassy lawn for the 
runners. If you reach steps, keep going and you’ll reach a stroller-friendly walkway 
eventually.

GANGWON-DO

 Chuncheon Samaksan Mountain Lake Cable Car - Is the country's longest 
cable car at 3.61 kilometers, running from Samcheon-dong and passing over Uiamho 
Lake to connect with Samaksan. The cable car is Chuncheon's newest landmark that 
combines mountains, lake, city, and culture.

 Nami Island - is one of South Korea's representative theme attractions. The concept of 
this attraction is "a unique imaginary republic in the world that presents beautiful fairy tales 
and songs to tourists from all over the world" and uses the brand "Nami Republic". Nami 
Island has beautiful scenery throughout the four seasons, such as the gorgeous cherry 
blossom path in spring, the cool metasequoia walking path in summer, the gorgeous 
maple leaves in autumn, and the dazzling snow scenery in winter.

HOTEL OR SIMILAR (4 NIGHTS)
✓ The Interra Hotel Pyeongtaek or similar classes   x1 Night
✓ Baiton Seoul Dongdaemun Hotel/Venue G Myeongdong/
    Ibis Ambassador Seoul Insadong Hotel or similar classes  x2 Nights
✓ Incheon Airsky Hotel or similar classes    x1 Night

✓ Cosmetics Shop   ✓ Ginseng Shop
✓ Liver Supplement Shop

SHOPPING  STOP

✓ 4 Breakfast / 4 Lunch / 2 Dinner

Special Cuisine:
★ Korean BBQ Buffet ★ Chicken Dakgalbi
★ Korean Pork Bone Potato Soup (Gamjatang)
★ Ginseng Chicken



Nami Island
南怡岛

Nami Island
南怡岛

Bukchon Hanok Village
北村韩屋村

Bukchon Hanok Village
北村韩屋村

DIY Korean Seaweed Rice Rolls
DIY韩式紫菜饭卷

DIY Korean Seaweed Rice Rolls
DIY韩式紫菜饭卷

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

*Picture shown are for illustration purpose only
*图片仅供参考

免责声明：必要时黄金旅程保留对行程进行适当调整（调整景点游览顺序）以确保行程顺利进行,会或否事先通知。 
备注：如果旅游行程受到上述问题的影响，将不予退款或更换。图片仅供参考。

观光景点：

 爱妓峰和平生态公园 - 2021年新开幕的，位于京畿道金浦，与北韩仅有一江之
隔，是韩半岛唯一南北共同利用水域空间，代表和平与和谐的象征性地点。可
透过望远镜看到北韩的居民务农、与活动，非常的特别。公园内设有和平空间
、生态空间、未来空间和历史之廊等四个主题展区，并设有可以眺望朝鲜的了
望台、影像馆和VR(虚拟现实)体验设施等。

 昌德宫 - 在朝鲜王朝的宫阙中以优美的景观而为人熟知。它建于1405年，被用
作朝鲜的正宫有大约270年之久。昌德宫保存完好，再现了当时建筑风格、颜色
浓淡、自然和建筑物的和谐统一。因此被“联合国教科文组织世界遗产”所收
录，它也是首尔市古宫中唯一一个被收录的宫殿。

 天空公园 - 是世界杯公园内的一座公园。天空公园是为了修复生态环境而建造
的，公园内的设施靠自然能源运转。由紫芒栽植地、混合草坪、岩石园、向日
葵栽植地、了望休息区、风力发电机等组成。在世界杯公园中，处在最靠近天
空的位置，展示着从填埋垃圾的贫瘠土地到还原为大自然的巨大变化。秋天银
光闪闪的紫芒蔚为壮观，还可以将北汉山、汉江等首尔的风景尽收眼底。此外
，天空公园也因美丽的晚霞和夜景而有名。

 北村韩屋村 - 拥有朝鲜时代瓦屋的北村从以前起就是众所皆知的两班贵族居住
地区，直至今日仍然完整保存了上流阶层的建筑形式。北村韩屋村位于景福宫
，昌德宫和宗庙间，是与首尔一同走过600年历史岁月的住宅区。紧邻两大宫阙
之间的传统韩屋聚落，依然能看到像树枝般分岔的小巷弄，更可观览600年历史
都市的迷人风景。如今这些建筑活用于传统文化体验馆或韩屋餐厅等，能够间
接感受朝鲜时代的氛围。

首尔

 牙山外岩民俗村 - 被指定为重要民俗资料第236号。这里在大约500年前开始逐
渐形成村落，村中保存着忠清道固有的古宅和石墙(总共5.3km)、庭院等，还有
许多民俗工具和用品。沿着长达500多米并长满苔藓的石墙游览，便能体验到整
个村庄浓郁的历史气息，透过石墙，可以看到家家户户院子里种植的柿子树、
杏树、栗子树、银杏树等。有许多史剧和电影在此拍摄，如电视剧《野人时代
》、电影《醉画仙》、《太极旗飘扬》等，吸引了众多游客来此参观。

 牙山Pinnacle Land - 是一个融合了植物园、雕塑花园、宠物动物园的地方
。也为情侣和家庭提供了一个宁静、放松的旅程。春天的郁金香、秋天的菊花
和秋色、瀑布以及山顶的牙山壮丽景色，非常适合拍照。这里也非常适合孩子
们，这里有一个养着山羊和羊驼的小型动物园、适合婴儿推车的散步道以及适
合跑步者的草坪。

忠清南道

 三岳山湖水缆车 - 是韩国目前最长的缆车，全长3.61公里，2021年10月才开幕
。搭乘三岳山湖水缆车，在单趟15分钟的时间里，可将衣岩湖及三岳山的湖光
山色之美尽收眼底，还能轻松抵达三岳山，之后沿着步道一路继续欣赏风景，
一路走上2022年4月才开放的Skywalk天空步道（天空走廊），望向魅力的春川
市，所见景色更是让人惊艳无比。

 南怡岛 - 是韩国的代表性主题景点之一。该景点的理念是“向全世界游客奉上
美丽童话和歌曲的世上独一无二的想象共和国”，并使用了“南怡共和国”这
一品牌。南怡岛的春天有绚烂的樱花路，夏天有凉爽的水杉散步路，秋天绚丽
的枫叶，冬天耀眼的雪景等四季妩媚风光，各处皆为亮点。 

江原道 

第一天 启程 a 仁川

第二天 抵达仁川 b 牙山 b 平泽
(机上用餐/午/晚)

 北村韩屋村
 昌德宫 （周一关馆，改为参观景福宫）

 牙山外岩民俗村
 Pinnacle Land

第三天 平泽 b 江原道 b 首尔
(早/午/晚)

 南怡岛
 三岳山湖水缆车（含往返缆车）

 天空走廊

第四天 首尔 (早/午/-)

 爱妓峰和平生态公园
 （祖江观景台 + 悬索桥）

 天空公园（含往返小电子车）

 仁寺洞

第五天 首尔 b 仁川 (早/午/-)

 韩国文化体验营
 （DIY韩式紫菜饭卷 + 韩服体验）

 明洞
 土产店

第六天 仁川 a 回程 (早/机上用餐)

酒店住宿（4 晚）
✓ 平泽The Interra 酒店或同级     x 1 晚
✓ 首尔贝顿东大门/Venue G酒店/仁寺洞宜必思大使酒店或同级  x 2 晚
✓ 仁川永宗岛天空酒店或同级     x 1 晚

✓ 化妆品总汇   ✓ 人参专卖店
✓ 护肝宝专卖店

购物店

✓4 早餐 /4 午餐 / 2 晚餐

风味餐： 
★ 韩式烤肉吃到饱  ★ 春川铁板鸡
★ 马铃薯猪骨汤   ★ 韩式猪蹄
★ 人参鸡



*Subject to currency of the day* *以当天汇率为准*

*Subject to weather of the day* *以当天天气报告为准*

旅游质讯 General Information 

 · 韩国 SOUTH KOREA · 

Departure Date: Flight :

Tour Fare: Airport Tax & Fuel Surcharge:

Tipping: Agent Collection Fee:

Visa: Travel Insurance:

 TOTAL :

出发日期： 航班行程：

团费： 机场税及燃油附加费：

小费： 旅行社代收费：

签证： 旅行保险：

 总数:

SOUTH KOREA : +82

韩国                     : +82

South Korea is 1 hour ahead of Malaysia

韩国标准时差快马来西亚时间1小时

KRW 1000 = MYR 3.80

1000 韩币 = 马币 3.80

Voltage - almost always 220 V

电压 - 220伏特

GD Partner:

2 Round pins
*Please bring a universal electric plug adapter

两个圆脚头插座
＊请自带多功能插座

SOUTH KOREAN WON -  KRW

韩币 - KRW

信用卡
Credit Card

拨号代码
Dial Code

电压
Voltage

货币兑换率
Exchange Rate

货币
Currency

时差
Time Different

插座
Power Socket

气候
Weather

飞机型号
Aircraft Type

行李托运
Luggage

Allowance

Spring 春季
03月 – 05月
Mar to May
24℃ - 10℃

Summer 夏季
06月 – 08月
Jun to Aug
30℃ - 15℃

Autumn 秋季
09月 – 11月
Sep to Nov
20℃ - 10℃

Winter 冬季
12月 – 02月
Dec to Feb
7℃ - -8℃

Each individual are entitled to check in 1 luggage 
of not more than 20kg and a hand carry bag not
more than 7kg.
每人只限携带一件不超过7公斤的手提行李上机，
以及托运行李不超过20公斤

* 许多信用卡在韩国都能通行
* Credit cards are used widely in South
Korea card are mostly widely used.

A330 Boeing 777/748


